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Abstract (en)
[origin: US4782572A] This invention provides a tool for releasing a pipe joint of two pipes of which one is fitted inside the other and the outer pipe
is provided with an opening, such as a slot, in the region of the pipe joint. The tool comprises a mandrel located on a pressing means, as well as at
least one hook which is pivotally fastened thereto and mounted such that a counter plate located at the end of the hook is adapted to be brought into
a position opposite to the mandrel. The pressing means may be implemented as a threaded spindle, as a hydraulic or pneumatic cylinder.

Abstract (de)
Die Erfindung schlägt ein Werkzeug zum Lösen einer Rohrverbindung aus zwei ineinandergesteckten Rohren 6, 7 vor, wobei das äußere Rohr
6 im Bereich der Rohrverbindung mit einer Öffnung, z. B. einem Schlitz 8 versehen ist. Das Werkzeug weist einen an einer Druckvorrichtung 1
befindlichen Dorn 5 sowie mindestens einen, hieran schwenkbar befestigten Haken 9, 10, der derart angebracht ist, daß eine am Hakenende
befindliche Gegenplatte 12 die den Dorn 5 gegenüberliegende Position bringbar ist. Die Druckvorrichtung 1 kann als Gewindespindel, als Hydraulik-
oder Pneumatikzylinder realisiert sein.
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